
 

 

Raiņa bulvāris 19-144, Rīga, LV-1586  lusp@lusp.lv 
Tālr. 67034317  Reģ. nr. 40008009084 

 Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Raiņa bulvārī 19, Rīgā 

06.11.2023 Nr. 1.4/23-VS-64 

Sēdes sākums: 18:49 

Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes Studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

Biroja darbinieki:  

Liene Eglīte (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Laura Dace Pakalniete (LU SP Koordinētāja zinātnes jautājumos) 

Alens Aleksandrs Čerņa (LU SP IT sistēmu izstrādātājs) 

Līga Runčis (LU SP Koordinētāja atbalstītāju piesaistes jautājumos) 
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Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Par Gada balvas organizēšanu 

4. SPB budžeta grozījumi 

5. Juridiskais konsultants 

6. KS protokolu apstiprināšana virzīšanai uz KS 

7. Par kopsapulces organizāciju 

8. Tikšanās ar delegāciju 

9. Iespējas LU studentiem - "Erasmus jaunajiem uzņēmējiem" programma 

10. Senāta un vadības aktualitātes 

11. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

12. FSP un SSK aktualitātes 

13. Iknedēļas e-pasti 

14. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 307 – E. Kiršteines pieteikums LU SP projektu konkursa projekta termiņa 

pagarinājumam 

⎯ ID 308 - A. A. Čerņas kandidatūra uz studējošā senatora amatu 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Par Gada balvas organizēšanu 

4. SPB budžeta grozījumi 

5. Juridiskais konsultants 

6. KS protokolu apstiprināšana virzīšanai uz KS 

7. Par kopsapulces organizāciju 

8. Tikšanās ar delegāciju 

9. Iespējas LU studentiem - "Erasmus jaunajiem 

uzņēmējiem" programma 
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10. Senāta un vadības aktualitātes 

11. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

12. FSP un SSK aktualitātes 

13. Iknedēļas e-pasti 

14. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Par Gada balvas organizēšanu 

E. Borska informē, ka iepriekš bija plāns organizēt LU SP Gada balvu kopā ar LU Kultūras 

centru, bet šobrīd organizatoru komanda neuzskata, ka to vajadzētu un vēlējās informēt par 

to valdi.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa informē par organizatoru komandas vīziju šim pasākumam precīzāk. Klātesošie 

tiek iepazīstināti ar organizatoru komandas sagatavoto plānu. 

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par piedāvāto plānu? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Vai organizatoru komanda sagaida kādu atbalstu no LU SP Valdes un biroja, bez 

PR vai atbalstītāju piesaistes? 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Šobrīd no valdes vai biroja puses papildus palīdzība nav nepieciešama un arī 

nav diskutēts, ka kāds lielāks atbalsts būtu nepieciešams.  

E. Borska: Vai kādam ir vēl kāds komentārs pie šī punkta? 

Komentāru nav.  

4. Gada balvas nolikums 

E. Borska informē par to, ka ir saņemts LU SP Gada balvas nolikuma jaunā versija, kas ir 

saskaņota ar juridisko departamentu.  
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E. Borska dod vārdu A. A. Čerņa. 

A. A. Čerņa informē par veiktajām izmaiņām nolikumā.  

E. Borska: Vai kādam ir vēl kāds jautājums vai komentārs par šo? 

Jautājumu vai komentāru nav.  

Plkst. 19.01 sēdei pievienojas K. Utāne. 

5. SPB budžeta grozījumi 

E. Borska informē par to, ka ir saņemts budžeta grozījumu projekts priekš LU SP Gada 

balvas.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa informē par veiktajiem LU SP budžeta grozījumiem. 

E. Borska informē par dažām neprecizitātēm, ko nepieciešams novērst, tomēr klātesošie 

vienojas grozījumus pēc to novēršanas virzīt uz šīs nedēļas LU SP KS apstiprināšanai. 

E. Borska: Vai kādam ir vēl kāds komentārs pie šī? 

Komentāru nav.  

6. Juridiskais konsultants 

E. Borska informē klātesošos par pašreizējo situāciju saistība ar pieņemto LU SP Juridisko 

konsultantu. Joprojām nav bijusi iespēja noslēgt līgumu ar izvēlēto kandidāti.  

Klātesošie diskutē par šo jautājumu un vienojās par to, ka atkārtoti sazināsies ar kandidāti 

par gala termiņu atbildes sniegšanai.  

7. KS protokolu apstiprināšana virzīšanai uz KS 

E. Borska informē, ka ir apstiprināšanai sagatavoti #15, #16, #17 KS protokoli, visi sniegtie 

komentāri ir integrēti.  

E. Borska: Vai kādam ir kādi jautājumi, vai iebildumi par šo protokolu virzīšanu 

apstiprināšanai KS? 

Jautājumu vai iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par #15, #16, #17 KS protokolu virzīšanu apstiprināšanai uz KS.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt #15, #16, #17 KS protokolu virzīšanu apstiprināšanai uz KS. 
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8. Par kopsapulces organizāciju 

E. Borska informē par to, ka nepieciešams izrunāt visu par KS organizāciju.  

Klātesošie diskutē par šo jautājumu un izveido plānu.    

9. Tikšanās ar delegāciju 

E. Borska informē klātesošos par to, ka diemžēl E. Kiršteine nevarēs ierasties. 

E. Borska: Vai kāds cits var satikties ar šo pārstāvi? 

Klātesošie šajā laikā netiek.  

E. Borska: Labi, tad šoreiz atbildēsim, ka nav iespējams.  

10. Iespējas LU studentiem - "Erasmus jaunajiem 

uzņēmējiem" programma 

E. Borska informē, ka ir saņemts e-pasts par iespēju LU studentiem. E-pastā norādīts, ka viņi 

vēlētos organizēt 30 minūšu lekciju studentiem par šo.  

E. Borska: Vai mēs šajā iesaistāmies?  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Manuprāt, šo vajadzētu pārsūtīt studiju servisa centram, jo tas šķiet vairāk atbilst 

viņu atbildības sfērai. 

E. Borska: Piekrītu, vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Nosūtīšu šo informāciju viņiem.  

11. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Apvienotajā vadības sēdē 

struktūrvienības informēja par savām aktualitātēm. Vadības sēdē tika skatīts jautājums par 

Sporta māju un Akadēmiskā centra progresa ziņojumu. Notika diskusija par konsolidāciju, 

šobrīd tika diskutēts par to, kā par norisi tiks informēti visi pārējie LU darbinieki un 

studējošie. LU Padomes sēde tika skatīts konsolidācijas projekts, tomēr diskusijas joprojām 

turpinās un plāns netika apstiprināts. 

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska informē par LSA un nacionāla līmeņa aktualitātēm. Notika LSA Domes sēde. 

Notiek diskusijas par Augstskolu likuma grozījumiem, Zinātniskās darbības likuma 

grozījumiem, kā arī dažādu MK noteikumu grozījumi, par studiju programmu novērtēšanu, 

par uzņemšanas nosacījumiem, studiju virzienu atvēršanas un akreditēšanas noteikumos u.c. 

Augstskolu likuma grozījumi tiks skatīti IKZK sēdē, kas notiks rītdien. Vēl joprojām ir aktuāls 

jautājums par universitāšu delegātiem BOM organizēšanai.  
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13. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis informē par FSP un SSK aktualitātēm. FSP darbojas aktīvi pie vēlēšanu 

organizēšanas un norises. Ar SSK komunikācija šobrīd norisinās nedaudz lēnāk, bet viņi 

turpina plānot savus pasākumus, kā, piemēram, spēļu vakaru. 

14. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 13. novembrī plkst. 18:00, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

7  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 13. novembrī plkst. 18:00, 

un vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 19.26 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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